
Protokoll regionstyremøte    
Sted: Teams 
Når: 25.mai 2023 kl.18.00-19.30 
Til stede: Margunn Rekdal, Olea Kvalsvik, Severin Minime-Brunes, Anne-Pia Nygård 
Fra administrasjonen: Nelly Torvik 
Delegat valgt av årsmøtet, Brit Galaasen, kom inn i møtet ved sak RS-11/23 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Sakliste 
 
RS-07/23             Godkjenning av 

- Innkalling 

- Sakliste 

Viktig å være obs på innkallingen på teams, at ikke møtet blir stående som avlyst når en sender 

invitasjonen til en person ekstra. Dette skjedde ved dette møtet, men ble oppdaget og informert om. 

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent. 

 

RS-08/23  Trivselsregler for et møte 

Regionleder Margunn Rekdal gikk gjennom trivselsregler for et møte. Understrekte viktigheten av: 

- Holde oss til den tiden som er satt av til møtet 

- Alle få mulighet til å uttale seg om sakene som står på sakslisten i forkant av 

møtet og komme med eventuelle innspill og tilføyelser 

- Alle skal få komme til orde underveis i møtet 

- Vi bruker «heving av hånd» underveis i møtet, men legger også opp til at en 

kan hive seg på diskusjonen uten nødvendigvis å alltid måtte heve hånden. Må 

være rom for å være litt uformelle. Møteleder styrer diskusjonen.   

 
RS-09/23  Engasjement i regionstyret 
For at alle skal bli bedre kjent så er det viktig å få frem hva hver enkelt i regionstyret brenner for og 
hva som skaper størst engasjement. Vi tok først en runde slik at alle fikk fortelle litt hvem de er og litt 
om bakgrunn.  
Vi diskuterte hvem organisasjonen er for og hvilke tema som er viktige å fokusere på. Tre punkter som 
utmerket seg her var holdningsarbeid, universell utforming og det å tenke nytt i forhold til å engasjere 
yngre medlemmer.  
 
Kom frem til at alle tar en runde med seg selv og tenker litt på eget engasjement og hva en virkelig 
brenner for og kan tenke seg å fokusere på i regionstyrearbeidet. Hvordan kan hver og en være med 
på å fremme aktivitet?  
 
Vedtak: Ved neste regionstyremøte går vi gjennom virksomhetsplanen og ser på hva den enkelte i 
styret kan bidra inn med.  
 
 
 
 
 
 



RS-10/11  Føringer fra årsmøtet 
 
Regionårsmøtet vedtok virksomhetsplanen til NHF Nord Vest 2023 og hadde ingen kommentarer på 
denne.  
 
Vedtak: Regionstyret går gjennom virksomhetsplanen på neste regionstyremøte og ser på hva en 
ønsker å jobbe med ut fra den vedtatte planen.   
 
 
RS-10/23  Datoer for regionstyremøtene 
 
Forslag på datoer som ble lagt frem:  

- 20.juni kl.18.00 

- 04.september kl.18.00 

- 06.november kl.18.00  

- 01.desember Julemiddag 

De ulike datoene ble diskutert, men en trenger å få litt flere alternativer på datoer. Viktigheten av å ha 
kombinasjon av både fysiske og digitale møter for å skape godt samhold og dialog innad i regionstyret. 
Severin er opptatt med skole på onsdager.    
 
Vedtak: Nelly sender ut forslag på ulike datoer som en kan legge regionstyremøtene til. Ønsker at 
møtet i september blir fysisk.  
 
 
RS-11/23  Gjennomgang fremleggshefte Landsmøte NHF 
 
Her inviterte vi delegat valgt av årsmøtet; Brit Galaasen, inn i møtet.  
Vi gikk gjennom fremleggsheftet og ble enige om hvordan vi skulle stille oss til de ulike fremleggene og 
lovforslagene. Men siden det var mye å gå gjennom, så skal også delegatene og styremedlemmene gå 
gjennom fremleggsheftet en gang til på egenhånd for å sørge for at en er innforstått med hva vi 
stemmer for og imot.  
Om det blir behov for et nytt møte for å diskutere fremleggsheftet/ sakene, så sier en fra til 
regionskontoret. Innspill til delegatene mottas med takk!  
Ble informert om at hele saksbegrunnelsen har blitt lagt ut på www.nhf.no  
 
Vedtak: Nelly sender oversikt over hva vi har blitt enige om å stemme på de ulike sakene. Innspill etter 
å ha gått gjennom hver for seg mottas med takk.  
 

http://www.nhf.no/

